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Verkeersveiligheid in Noordhove moet beter! 

  

  
Zoetermeer: 27 december 2017 

  
Geacht college, 
 
De VVD-fractie ontvangt signalen over een volgens bewoners onveilige verkeerssituatie aan 
de Ruimtebaan in Noordhove. Verkeersveiligheid is een speerpunt voor de VVD; wij willen 
onveilige situaties in kaart brengen en aanpakken. 
 

  
De Ruimtebaan is een belangrijke verkeersader in Noordhove. De maximum snelheid op de 
Ruimtebaan, tussen de Lommerbaan en de Planbaan is 30 km/u. Omdat de Ruimtebaan ook 
deels een schoolzone is, is het extra belangrijk dat men zich aan die maximum snelheid 
houdt. Toch lijkt daar vaak te hard gereden te worden. Volgens bewoners komt dat ook 
doordat de weg ingericht lijkt als een 50 km/u weg. 
  
De VVD heeft hierover de volgende vragen: 
 
1. Klopt het dat de Ruimtebaan niet is ingericht als 30 kilometerzone uitgaande van de 
principes van Duurzaam Veilig? 

a.  Zo ja; wat gaat het college er aan doen om dit te verbeteren? 
b. Zo nee; welke maatregelen kan het college treffen om de verkeersveiligheid 

op de Ruimtebaan te verbeteren? 
  
Een eventuele herinrichting van de weg kost tijd. De VVD wil ook op korte termijn actie om 
de verkeersveiligheid in dit gebied te verbeteren. Op een aantal plekken in de stad zien we 
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snelheidsmeters langs de weg staan. De ervaring is dat automobilisten die zien dat ze te 
hard rijden hun vaart minderen. 
  
2. Is het mogelijk een snelheidsmeter op de Ruimtebaan te plaatsen? Bij voorkeur in 
de buurt van de schoolzone. 
 
De VVD ziet ook graag meer handhaving op de maximumsnelheid door de politie op de 
Ruimtebaan en soortgelijke starten in onze stad. 
 
3. Is het college het met de VVD eens dat het goed is als de politie vaker in wijken gaat 
handhaven op de maximumsnelheid en andere verkeersonveilige overtredingen zoals 
het gebruik van de telefoon achter het stuur? 
  
4. Is het college bereid de politie te vragen om op de Ruimtebaan en de omgeving 
handhavingsactie(s) uit te voeren? 
 
De VVD vindt dat de verkeersveiligheid in Zoetermeer sterk verbeterd moet worden. Zeker in 
de woonwijken.  
Maar wat de VVD betreft moet je daar niet te veel over praten. Dat moet je Gewoon.Doen.  
 
Vandaar deze vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jan Iedema 
Fractievoorzitter VVD Zoetermeer 
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